



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/013
參觀香港大學網絡安全與後量子密碼學實驗室

敬啟者：

本校有幸受到香港大學網絡安全與後量子密碼學實驗室的邀請，參觀並學習其運行中的主動威脅檢測系統。該系統目前正保障第十五屆全國運動會、第十二屆全國殘疾人運動會及第九屆全國特殊奧林匹克運動會的網絡安全工作。

通過此次參觀，我們希望學生能對網絡安全及人工智能信息系統產生濃厚興趣，了解主動威脅檢測系統的基本運行策略，並提升對網絡安全的意識。名額有限，請家長積極報名。詳情如下：

日期：2025 年 9 月 6 日

集合時間：下午 1:00

集合及解散地點：本校有蓋操場

解散時間：約下午 4:30

活動地點：香港大學黃克競樓 3 樓 310A 室

名額：10 位中學生（如報名超過 10 位，則老師會以抽籤方式決定，並於 2025 年 9 月 5 日前公佈）

如有疑問，請致電 2461 1555 與李陽老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年八月二十九日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2025-2026/013

Visiting The University of Hong Kong's

Cybersecurity and Post-Quantum Cryptography Laboratory

Dear Parents/Guardians,

Our school is honored to be invited by The University of Hong Kong's Cybersecurity and Post-Quantum Cryptography Laboratory to visit and learn about their operational Active Threat Detection System. This system is currently responsible for safeguarding the cybersecurity of the 15th National Games, the 12th National Games for People with Disabilities, and the 9th National Special Olympics Games.

Through this visit, we hope students will develop a keen interest in cybersecurity and AI information systems, gain an understanding of the basic operational strategies of the Active Threat Detection System, and enhance their awareness of cybersecurity. As spaces are limited, we encourage parents to register promptly. The details are as follows:

Date: September 6, 2025

Assembly Time: 1:00 PM

Assembly and Dismissal Venue: Covered Playground, Our School

Dismissal Time: Approximately 4:30 PM

Activity Venue: Room 310A, 3rd Floor, Haking Wong Building, The University of Hong Kong

Quota: 10 secondary school students (If registration exceeds 10 students, the selection will be conducted by a lottery system, and the results will be announced by September 5, 2025.)

Should you have any questions, please contact Mr. Peter Li at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

August 29, 2025